
  

Minnesanteckningar från UC-Småland, friidrottsmöte på Hotell Statt 
i Växjö 2010-10-23

Närvarande Annlis Hellsten Ordförande
Markus Andersson Smålands FIF
Eva Persson Smålands FIF
Ingela Nilsson Anställd

1 Annlis hälsade oss välkomna till mötet och gick igenom föregående minnesanteckningar.

2 Utbildning.  Ingela meddelade att utbildningarna har satt igång. Tyvärr blev Unga 
ledarträffen inställd men de övriga utbildningarna har genomförts, dock med mindre 
antal deltagare förutom löptränarutbildningens steg 1 i Kalmar som var välbesökt. Värt 
att notera, deltagarna kom långväga ifrån och ingen från närområdet. 

3 Övrig aktivitet sen senaste mötet. Ingela åker på möte den 27 oktober i Stockholm för 
att följa upp hur arbetet går i de olika UC’n i Sverige med utbildningarna, nya böcker och 
projektet ”starkare friidrottsföreningar 2010-2013”. En del utbildningar håller på att 
omarbetas och kommer också att få nya namn. 

4 Rapporter.  Från Smålands FIF och Svenska FIF tar vi upp nästa timme vid 
styrelsemötet i Småland. Nämnas kan att det nya UC-avtalet har kommit från SFIF som 
ska skrivas på av Smålands FIF.

5 Ekonomin. Okey enligt kassör Markus A.  

6 Övrigt. Pratade om att det behövs fler som engagerar sig i 17 års matchen till nästa år, 
mycket för att Småland ska anordna matchen. Beslutade också att Ingela ska göra om 
dagordningen för UC-mötena till nästa möte.

7 Nästa möte blir i januari 2011, exakt datum kommer senare.

Vid anteckningarna  
Ingela Nilsson 


